
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2012–2013 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2013Z14885 

Vragen van de leden Van Veldhoven en Pia Dijkstra (beiden D66) en 
Voortman (GroenLinks) aan de minister van Infrastructuur en Milieu over de 
rijbewijskeuring van het CBR voor mensen met autisme (ingezonden 11 juli 
2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat mensen met autisme door het Centraal Bureau 
Rijvaardigheidsbewijzen (CBR) verplicht worden gesteld een keuring door een 
medisch specialist te ondergaan? 

Vraag 2
Kunt u aangeven waarom mensen met autisme standaard gekeurd worden bij 
het aanvragen van een rijbewijs? Bent u van mening dat er een standaard 
moet komen voor keuringen voor mensen met autisme waarin duidelijk 
wordt volgens welke normen er getoetst wordt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat de kosten van dergelijke 
medische keuringen onderling sterk kunnen verschillen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Bent u van mening dat het CBR een lijst met medisch specialisten die de 
keuringen mogen uitvoeren openbaar zou moeten maken, zodat de cliënt zelf 
kan bepalen door wie hij of zij de keuring laat doen? Zo ja, bent u bereid 
hiervoor maatregelen te treffen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Heeft u er zicht op wanneer het advies van de Gezondheidsraad over autisme 
en het krijgen van een rijbewijs zal verschijnen? Zo ja, wanneer? 

Vraag 6
Bent u van mening dat de verplichte herkeuring voor het rijbewijs niet langer 
nodig is voor mensen met autisme, zoals ook het advies is van de Gezond-
heidsraad ten aanzien van mensen met ADHD? Zo nee, waarom niet?
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